
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 11, 20. mars 2024 (2023 - 2025)/ 
Lillehammer/Scandic Hotell Lillehammer 
 
 
Deltok:  
Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas, Ole R. Jørstad, Astrid 
Strandbu, Elisabeth Faret, Sebastian Henriksen, Magnus Nedregotten, Astrid 
Uhrenholdt Jacobsen (bortsett fra sakene 94, 95, 96, 97, 98 og 100) og 
Åsmund Sæbøe.  
 
Meldt fravær: Mia Larsen Sveberg, Sara Stokken Rott, Marco Elsafadi og Kristin 
Kloster. 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup 
(referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 11 (2023-2025), 20. mars 2024  
kl. 13.00.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 



Sak 94: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoll og referat   
Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret har skriftlig godkjent protokollen fra idrettsstyremøte nr. 10 

(2023-2025), 25. januar 2024, i henhold NIFs lov § 2-9 (2). 
4. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 3 (2023-

2025), 10. januar 2024 til orientering. 
5. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 4 (2023-

2025), 1. februar 2024 til orientering. 
6. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 9. februar 2024 til 

orientering.   
7. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 4. mars 2024 til 

orientering.  
 
 
Sak 95: Årsregnskap 2023   
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen, orienterte videre. 
 
Det offisielle regnskapet som avlegges er i tråd med regnskapslovens 
bestemmelser. NIFs aktivitetsregnskapet ble kommentert.  
 
Årsregnskapet viser et årsresultat (overskudd) på kr 8,0 millioner.   
 
NIFs revisor BDO, representert ved Cathrine Sæther Karlsen og Sejla Crnalic, 
oppsummerte revisjonen av NIFs årsregnskap 2023. Det er avgitt revisjon i 
henhold til regelverket, og det er avgitt en ren revisjonsberetning. 
 
Administrasjonen fratrådte møtet og revisor møtte idrettsstyret alene.  
 
Revisors konklusjon vedrørende revisjonen for 2023 er: 

• Vi har ingen områder hvor vi er uenige med ledelsen i deres vurderinger. 
Vi har heller ikke hatt vanskeligheter i samarbeidet med ledelsen i 
gjennomføringen av revisjonen. 

 
• Det ble gjennom vårt arbeid ikke avdekket noen vesentlige 

beløpsmessige feil som det ikke er korrigert for. 
 

• Vi planlegger å utstede en ren revisjonsberetning uten forbehold eller 
presiseringer så snart årsberetningen og endelig årsregnskap foreligger 
og er underskrevet. 

 



Vedtak: 
1. Idrettsstyret godkjente årsregnskapet for 2023 som viser et 

årsresultat (overskudd) på kr 8,0 millioner.     
 

2. Idrettsstyret gjør følgende disponeringer av egenkapitalen og 
årsresultatet for 2023:  
• 2,4 millioner kroner tilføres den frie egenkapitalen    
• 0,8 millioner kroner tilføres de øremerkede midler til vedlikehold av 

Idrettens hus.   
• 3,1 millioner kroner tilføres de øremerkede midler til digitalisering.   
• 2,5 millioner kroner avsettes til innsikt og analyse.   
• 0,3 millioner kroner tilføres de øremerkede midlene til idrettens hus 

(egne lokaler/leiekontrakter).   
• 0,9 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til 

oppfølging av strategi- og organisasjonsutvikling (SOU)   
• 0,3 millioner kroner disponeres av de øremerkede midlene til Sunn 

Idrett   
• 0,1 millioner avsettes til kompetansetiltak for Idrettens 

Regnskapskontor.    
 
  
Sak 96: Styrets årsberetning 2023 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
NIFs økonomisjef, Anita Pelsholen, orienterte videre. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok styrets årsberetning for 2023. 
 
 
Sak 97: Utrede behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
NIFs assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, orienterte 
videre. 
 
Ett av de seks prinsippene som ble vedtatt på Idrettstinget 2023 i sak 15.1, 
«Prinsipper for utarbeidelse av nye forvaltningsordninger», er som følger:    
"Behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund og mulige 
konsekvenser for særforbund som faller under terskelverdiene, skal utredes 
frem mot idrettstinget i 2025."  
 
Videre påpekes i tingpapirene i 2023 at terskelverdiene for opptak av 
særforbund har ligget på samme nivå over lengre tid. Idrettsstyret foreslo 



derfor til Idrettstinget å utrede om det er behov for å justere disse 
terskelverdiene for å sikre at nye særforbund er robuste, og om det å falle 
under terskelverdiene skal få konsekvenser for eksisterende særforbund.  
 
Dette arbeidet vil gjøres frem mot Idrettstinget i 2025, gjennom bred 
involvering og høring i organisasjonen.   
 
Terskelen for å bli tatt opp som særforbund i dag er 1500 medlemmer. For å få 
oppnå fullt særforbundstilskudd i forvaltningsordningen, må særforbundet ha 
1500 aktive medlemmer. Særforbund som har under 1500 aktive medlemmer og 
mindre enn 20 særidrettsgrupper, får en forholdsmessig avkortning av 
særforbundstilskuddet.    
 
Etter at et særforbund er tatt opp i NIF, er det ingen terskler for hvor lave 
medlemstallene kan bli uten at særforbundet taper sitt medlemskap eller sine 
demokratiske rettigheter. Det er heller ingen nedre grenser for når man ikke 
lengre vil motta midler fra forvaltningsordningene.    
 
Forslaget til prosess i denne saken frem mot Idrettstinget 2025 er: 
 

• Generalsekretæren oppretter en arbeidsgruppe bestående av 
representanter fra NIF og særforbund, på administrativt nivå. Denne 
arbeidsgruppen ledes av assisterende generalsekretær i NIF, og består 
av representanter fra økonomi, juridisk og BOU, samt et representativt 
utvalg av særforbund.   

 
• Mandatet til arbeidsgruppen fastsettes av generalsekretæren, etter å ha 

forelagt et forslag til presidentskapet.   
 

• Det gjennomføres høringer og informasjonsmøter i organisasjonen, med 
deltakelse fra både politisk og administrativt nivå. Høringene 
gjennomføres i to runder. Første runde, basert på arbeidsgruppens 
forslag til høring, gjennomføres i juni-august. Etter at høringssvarene har 
kommet inn, utarbeider arbeidsgruppen et forslag. Dette sendes ut på ny 
høring i organisasjonen, med frist for innspill i november.     

 
• Basert på høringssvarene fra organisasjonen, blir det utarbeidet en 

innstilling til styret som inneholder en vurdering av behovet for nye 
terskelverdier for opptak av særforbund, og eventuelle forslag til 
terskelverdier. Denne skal også omfatte mulige konsekvenser for 
særforbund som faller under terskelverdiene. Det vil også vil også bli 
utarbeidet et forslag til prosess for opptak av særforbund med idrett på 
det olympiske programmet.  

 



• Idrettsstyret får jevnlig informasjon om arbeidet, og behandler forslaget i 
januar 2025.   
 

Vedtak: 
Prosessen for å utrede behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund 
og mulige konsekvenser for særforbund som faller under terskelverdiene, ble 
vedtatt som foreslått. 
 
 
Sak 98: Spillemiddelsøknad 2025 – prosess 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte 
videre. 
 
Generalsekretærens forslag til prosess for utarbeidelse av 
Spillemiddelsøknaden for 2025 ble presentert. 
 
Idrettsstyret sluttet seg til den foreslåtte prosessen, og understreket 
betydningen av å få inn flest mulig høringssvar fra idrettskretsene og 
særforbundene underveis i prosessen. 
 
Vedtak: 

1. Generalsekretæren skal utarbeide et høringsnotat som sendes 
særforbund og idrettskretser medio mai 2024 med høringsfrist 1. 
september 2024. 

2. Høringsnotatet skal ta utgangspunkt i mål og prioriteringer fra Idretten vil. 
3. I høringsnotatet foreslås det at NIF søker om lønns- og 

priskompensasjon, samt ekstra midler til utvalgte satsingsområder. 
4. Generalsekretæren presenterer resultatene fra høringen i 

idrettsstyremøtet 25. september.  
5. Det gjennomføres dialogmøter med særforbund og idrettskretser i slutten 

av september 2024. 
6. Idrettsstyret vedtar prioriteringer og søknadssummer i idrettsstyremøte 

9. oktober 2024. 
 
 
Sak 99: Søknad om etablering av nasjonalanlegg for roing og padling 
Denne saken ble ikke behandlet, da søker trakk søknaden. 
 
 
Sak 100: Innspill til endringer i spillemiddelregelverket for 2024 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 



Leder av samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte 
videre. 
 
Kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) fastsetter årlig tilskuddssatser og 
andre retningslinjer for spillemiddelordningen for anlegg i forbindelse med 
utlysning av midlene. Dette skjer rundt 15. juni hvert år. NIF er invitert til å 
komme innspill til endringer. Denne saken dreier seg om hvilke endringer vi skal 
foreslå i tilskuddssatser og regelverk for øvrig. 
 
Generalsekretærens forslag til NIFs innspill bygger på Idretten vil! og NIFs 
innspill til ny nasjonal anleggsplan. 
 
NIF sendte ut høringsforslag 8. februar hvor vi informerte om at vi kom til å 
foreslå punktene a-d i foreslåtte vedtak for idrettsstyret, og ba samtidig om 
innspill på konkrete satser og andre endringer. 
 
NIF har mottatt innspill fra åtte særforbund og seks idrettskretser, og det 
oppleves å være god støtte til forslaget til innspill. 
 
Hovedtrekkene i NIFs anleggspolitikk vil påpekes innledningsvis i svaret. Øvrige 
anleggspolitiske anliggende for idretten vil fremover behandles av NIFs 
anleggspolitiske utvalg. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok at NIF, i tråd med målene i Idretten vil og vårt innspill 
til ny nasjonal anleggsplan, foreslår at: 
a) alle anleggstyper skal ha en tilskuddssats tilsvarende minimum 25 

prosent av «normal anleggskostnad» for den aktuelle anleggstypen, 
b) isanlegg, idrettens aktivitetshus, tilleggsarealer til idrettshaller og 

paraidrettssentre skal ha en tilskuddssats tilsvarende 40 prosent av 
«normal anleggskostnad» for anleggstypen, 

c) pressområdetillegget økes fra 15 til 30 prosent. Kommune økonomi 
inkluderes som et nytt kriterium ved utvelgelse av 
pressområdekommuner, og 

d) alle offentlige anlegg som har mottatt spillemidler skal stilles gratis til 
disposisjon for idrettslagene. 

2. Basert på innspill fra særforbundene og på prinsippene nedfelt i 
idrettsstyrets vedtak i punkt 1 over, gis generalsekretæren fullmakt til å 
foreslå endringer i regelverk og i konkrete tilskuddssatser for noen 
sentrale anleggstyper. 
 

 
 
 



Sak 101: NIFs lov kapittel 14 - Idrettens markeds- og rettighetsbestemmelser 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, orienterte videre. 
 
NIFs lov kapittel 14 regulerer idrettens markeds- og rettighetsbestemmelser. 
Dette er et område som, på ulike måter, både kan påvirkes av, og må forholde 
seg til, nasjonal lovgivning, EU-lovgivning, internasjonalt regelverk og den 
teknologiske utviklingen.    
 
Rettighetsforholdet knyttet til markedsavtaler mellom særforbund og utøvere 
har skapt konflikter i relasjonen mellom utøvere og særforbund. NIFs lovutvalg 
uttalte at rettighetsforholdet er avklart, og at: 
 
«Det nærmere innholdet av rammeverk og avtaler, utover det som følger av 
NIFs lov, må fastsettes konkret. Blant annet må innholdet være egnet til å 
oppfylle NIFs lov § 14-1 ".. å regulere idrettens interne rettighetsforhold hva 
gjelder … markedsmessige forhold under iakttakelse av idrettens oppbygning 
og organisering samt hensynet til solidaritet innen idrettsorganisasjonen. Andre 
hensyn det er naturlig å vektlegge er løsninger som oppleves som rimelig og 
som gir forutsigbarhet for partene. Sistnevnte må veies opp mot behovet for 
fleksibilitet. Også hva som i praksis er mulig eller hensiktsmessig vil måtte være 
styrende. Hvilke avtaletekniske løsninger partene kommer frem til vil kunne 
variere fra idrett til idrett, fra gren til gren, og fra utøver til utøver.»     
 
Særforbund og utøvere har hatt ulik oppfatning av hvordan NIFs lov skal 
forstås. Det er naturlig at de ulike oppfatningene og lovens ordlyd også 
vurderes og tas med i gjennomgangen.   
 
Et viktig formål med fordeling av markedsrettigheter vil være å sikre et 
økonomisk grunnlag for sportslig utvikling for både særforbund og den enkelte 
utøver. I gjennomgangen vil det derfor også være naturlig å vurdere om NIF, ut 
over å gi rammeverket i NIFs lov, bør ha en tydeligere rolle for å bidra til å 
realisere dette.   
 
Generalsekretæren vil for øvrig komme tilbake til idrettsstyret med en 
orientering knyttet til fremdriftsplanen for arbeidet i styremøte nr. 12 (2023-
2025), 7. mai 2024.  
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren igangsette en gjennomgang av NIFs lov 
kapittel 14, og komme tilbake til Idrettsstyret med en sak etter avsluttet 
gjennomgang. 
 



Sak 102: Oppfølging av Handlingsplan for en tryggere idrett og forebygging 
av kroppsmisnøye og spiseforstyrrelser i idretten 
Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørlie Lybekk innledet til saken. 
 
Kultur- og likestillingsdepartementet (KUD) satte i slutten av 2022 ned en 
arbeidsgruppe som skulle utarbeide en handlingsplan for en tryggere idrett og 
for å forebygge kroppsmisnøye og spiseforstyrrelser i idrettsorganisasjonen. 
Arbeidet var basert på Stortingets anmodningsvedtak 501, 502 og 503, som ble 
oversendt KUD for oppfølging. 
 
Vibecke Sørensen, som har ledet arbeidsgruppen, orienterte videre i saken. 
 
Arbeidsgruppa leverte sin rapport til KUD 1. desember 2023. Rapporten ble 
også sendt til idrettsstyret i desember samme år. 
 
I handlingsplanen ligger følgende forslag til tiltak i norsk idrett: 

• Bedre koordinering og samhandling mellom ulike aktører. 
• Kompetanseheving i hele idrettsorganisasjonen. 
• Rådgivning og oppfølging. 
• Forskning, med forslag til studier. 

 
Når det gjelder tiltak utenfor idrettsorganisasjonen, så peker handlingsplanen 
blant annet på behovet for bedre koordinering og samhandling mellom ulike 
aktører. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret tok fremleggelsen av rapporten som arbeidsgruppa har levert til 
KUD til etterretning, og ba generalsekretæren komme tilbake til idrettsstyret 
med en plan for hvordan rapportens anbefalinger til idrettsorganisasjonen kan 
følges opp. 
 
 
Sak 103: Orienteringssaker:   
 

a) Internasjonal orientering 
Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte om IPCs 
vedtatte retningslinjer for deltakelse av individuelle nøytrale utøvere med 
russisk og belarusisk pass under Paralympics i Paris. Disse bygger i all 
hovedsak på retningslinjene som IOC har etablert for OL.  
 
Konstituert idrettspresident Arne Bård Dalhaug orienterte om utfallet av 
den ekstraordinære generalforsamlingen i European Paralympic 
Committee (EPC) den 8. mars 2024. Der ble vedtatt en fellesuttalelse  



som er oversendt IPC, og som NIF gav sine innspill til i forkant. For NIF 
har det, som et resultat av avgjørelsen i IPCs generalforsamling i Bahrain i 
fjor høst – hvor det ble åpnet for deltakelse av individuelle nøytrale 
utøvere med russisk og belarusisk pass under Paralympics i Paris, vært 
viktig å sikre at nøytralitetsbestemmelsene blir så strenge som mulig. 
 
Videre ble idrettsstyret orientert om den årlige samlingen for 
internasjonale representanter fra Norge i internasjonale 
idrettsorganisasjoner, som avholdes 25. april 2024. 
 
Idrettsstyret fikk også en orientering om generalsekretærens dialog med 
IOC knyttet til om hva IOC/IPC foretar seg av avbøtende tiltak overfor 
ofre for Israel/Hamas-konflikten, med et særlig henblikk på idrettsutøvere 
og mulighetene for å drive med idrett gitt situasjonen slik den er i 
området. Fra NIFs side var det også viktig å få informasjon om i hvilken 
grad det gjøres et konkret arbeid som NIF på et gitt tidspunkt ev. kan 
bidra inn i. 
 
Generalsekretæren vil tilrettelegge for en nærmere diskusjon og dialog 
om NIFs tilnærming til denne saken i styremøte nr. 13 (2023-2025), 7. 
mai 2024.  
 
Avslutningsvis ble idrettsstyret informert om innholdet i IOCs 
«Declaration by the IOC against the politisation of sport», som er en sterk 
kritikk av russiske myndigheters arbeid med å gjennomføre såkalte 
«Friendship Games» i Russland i år. Dette er et arrangement hvor 
internasjonale idrettsorganisasjoner holdes utenfor all planlegging og 
gjennomføring. NIF har respondert med en uttalelse som uttrykker sterk 
bekymring i så måte. 

 
b) Status – Krafttak for mangfold 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med Krafttak 
for mangfold i idretten. 
 
Her fremkommer blant annet at 39 særforbund nå enten har gjennomført 
eller er i gang med mangfoldskartlegging. Det jobbes nå målrettet med å 
få med de særforbundene som mangler for å ferdigstille leveransen med 
kartlegging. 

 
c) Status på oppfølgingen av parastrategien 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet på 
oppfølgingen av parastrategien. 
 



Målgruppene innen paraidretten er bevegelseshemmede, 
utviklingshemmede, hørselshemmede og synshemmede.  
 
Idrettsregistreringen viser at det ved utgangen av 2022 var 10484 
parautøvere registrert som medlemmer i norsk idrett, noe som er en 
økning fra året før.   
 
En viktig del av arbeidet har vært å forankre strategien i hele norsk idrett, 
og videre å skape tilpassede tilbud og aktivitet. I 2023 var det 49 
særforbund som oppgav at de har mål for paraidrett i eget planverk, 
sammenlignet med 27 før strategien ble utarbeidet. 
 
Den skriftlige orienteringen inneholdt en statusrapportering på følgende 
områder: 

• Breddeidrett 
• Toppidrett 
• Kompetanse 
• Kommunikasjon 
• Anlegg 
• Aktivitetshjelpemidler, tegnspråktolk og ledsagerordninger 
• Partnerskap og samarbeidsaktører 

 
d) Status – økonomi som barriere 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med økonomi 
som barriere. 
 
Oppfølgingen av idrettstingvedtak 18.19, Tiltak mot økonomiske barrierer, 
går fremover i henhold til fremdriftsplanen som ble lagt frem for 
idrettsstyret i sak nr. 83 i styremøte nr. 10 (2023-2025), 25. januar 2024. 
Administrasjonen koordinerer arbeidet med Deloitte og kontaktpersonene 
i de 8 utvalgte grenene/særforbundene. 
 
Infoskriv og tilpassede spørreundersøkelser er sendt ut til rundt 9000 
potensielle respondenter i idrettslag. Pr. 11. mars 2024 har Deloitte 
mottatt rundt 300 svar fra idrettslag. 
 
NIF mottok den 12. mai 2023, 125 millioner kroner over spillemidlene, og 
ytterligere 100 millioner kroner over saldert statsbudsjett 20. desember 
2023. 125 millioner kroner ble fordelt av 10 idrettskretser og 103 
idrettsråd i 2023 til 4379 idrettslag. 100 millioner kroner skal fordeles av 
11 idrettskretser og 103 idrettsråd til idrettslag innen 12. april 2024. 
 
 



NIF har vært tydelige overfor departementet om at nye tilskudd til dette 
formålet bør finansieres over statsbudsjett og ikke fra spillemidler til 
idrettsformål, som i stor grad anvendes til anleggsformål.   

 
e) Status i oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Forenkling av 

idrettslagenes hverdag   
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med 
forenkling av idrettslagenes hverdag. 
 
I idrettsstyretmøte nr. 10 (2023-2025), sak nr. 84, 25. januar 2024, la 
generalsekretæren frem et forslag til prosess og tidsplan for å følge opp 
sak 18.7 fra Idrettstinget i 2023. Etter vedtaket har administrasjonen 
etablert en prosjektgruppe og en styringsgruppe. Styringsgruppen ledes 
av idrettsstyremedlem Sebastian Henriksen. 
 
Arbeidet med å etablere en samlet oversikt over hva som gjøres på 
området i dag er iverksatt ved at særforbund, idrettskretser og 
avdelinger/ virksomhetsområder i NIF har mottatt et skjema for å 
registrere igangsatte og planlagte tiltak knyttet til forenkling. Utover 
denne kartleggingen, vil arbeidet fremover innebære å identifisere 
faktiske behov for forenklinger, og utvikling av forslag til nye tiltak. 

 
f) Deloitte-samarbeidet 

Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørlie Lybekk orienterte 
idrettsstyret om status i samarbeidet mellom NIF og Deloitte. 
 
Deloitte inngikk i 2023 et samarbeid med IOC, og ble med det en del av 
deres Top-sponsor program. Som en del av dette ønsket de også å 
samarbeide med de enkelte nasjonale olympiske og paralympiske 
komiteene. Deloitte og NIF underskrev en samarbeidsavtale høsten 2023. 
Avtalen har en varighet på 10 år, og NIF er blant de olympiske komiteene 
som er på det høyeste nivået hva gjelder avtalens omfang. 
 
Partnerne har satt ned en styringsgruppe, som består av fire 
representanter fra hver av partene.  
 
Fire prosjekter er per dags dato definert inn i samarbeidet: 

• Virksomhetsstyring 
• Revitalisering av digital strategi 
• Design og implementering av dataplattform 
• Økonomi som barriere 

 
 
 



g) NIFs Ledermøte 2024 
Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørlie Lybekk orienterte 
idrettsstyret om status i planleggingsarbeidet med NIFs Ledermøte 2024.  
 
Idrettsstyret ble informert om følgende forhold: 

• Sentrale datoer og frister 
• Rammer – formell og uformell møteplass 
• Saker som må behandles i henhold til §3.6(6) 
• Forslag til temaer  
• Videre prosess i planleggingen 

 
Generalsekretæren vil fremlegge forslag til resolusjoner i styremøte nr. 12 
(2023-2025), 7. mai 2024.  

 
h) Nytt nasjonalt toppidrettssenter   

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med et nytt 
nasjonalt toppidrettssenter. 
 
9. februar 2024 mottok NIF vedtak fra Byrådet i Oslo om grunnlag for 
aksept av nødvendige dispensasjoner fra gjeldende reguleringsplan 
vedrørende Nasjonalt toppidrettssenter (NT). NIF venter fortsatt på 
endelig behandling og vedtak fra Plan- og bygningsetaten.  

 
For å ikke tape tid, er det tatt initiativ til å gjenoppta arbeidet med 
realisering av et nytt nasjonalt toppidrettssenter. Presidentskapet ble 4. 
mars 2024 orientert om status og hovedtrekkene i videre planer.  
 
Planen er at det skal etableres en ny styringsgruppe (SG) for prosjektet. 
Generalsekretærens vurdering er at en slik gruppe bør ha en ekstern 
leder, ha representasjon fra idrettsstyret, og at generalsekretæren, rektor 
ved NIH, toppidrettssjefen og leder av Samfunnskontakt og idrettspolitikk 
i NIF bør delta. Endelig sammensetning vil besluttes av idrettsstyret.  

 
i) Informasjon fra kompensasjonskomiteen 

I forbindelse med at idrettspresidenten er i foreldrepermisjon og 
1.visepresident fungerer i rollen (ref. sak 89 i styremøte nr. 10, 2023-
2025, 25. januar 20224), har Kompensasjonskomiteen sett nærmere på 
deres kompensasjon i foreldrepermisjonsperioden.  
 
Kompensasjonskomiteens beslutning fulgte styrepapirene, og er som 
følger: 



 
 

 
j) Styrets representasjon i OL/PL 

Arrangementssjef i NIF, Marit Røste, orienterte idrettsstyret om 
idrettsstyrets representasjon i OL/PL 2024. 

 
Sak 104: Eventuelt 

• Idrettsstyrets rolle som Olympisk komité 
Idrettsstyremedlem og IOC-medlem Astrid Uhrenholdt Jacobsen, 
orienterte idrettsstyret om viktigheten av at idrettsstyret har et bevisst 
forhold til sin rolle som Olympisk komité. 
 
Dette er et forhold som vil bli behandlet i styremøte nr. 12 (2023-2025), 
7. mai 2024, i forbindelse med oppfølgingen av den såkalte NIF/NOK-
rapporten (ref. sak 242 i styremøte nr. 27, 2021-2023, 24./25. april 
2023). 

 
• Organisasjonsmessige forhold 

2. visepresident, Sondre Sande Gullord, orienterte idrettsstyret om 
organisasjonsmessige forhold av betydning for NIF. 

 
• Kommersielle samarbeid 

Generalsekretæren vil komme tilbake med en nærmere redegjørelse til 
idrettsstyret rundt de faktiske og prinsipielle omstendighetene rundt 
samarbeidet med kommersielle samarbeidspartnere på det digitale 
området. 

 
 



 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 21. mars 2023. 
Neste ordinære styremøte er 7. mai 2024. 
 

 
 
 
 


